
 
商業賬戶服務收費

1 
Corporate Account Services Charges1 

（2025 年 12 月 4 日生效） 
(Effective from 4 December 2025) 

 
項目 Items 收費 Charges 

創興企業理財賬戶服務月費 

Chong Hing Enterprise Account Monthly Service Fee 

平均 6 個月公司資產總值
2
少於 HK$1,000,000（或其等值） 

Average 6-month Corporate Total Asset Balance2 below HK$1,000,000 (or its equivalent) 

- 港元   每月 HK$1,000   HKD  Monthly HK$1,000 

- 美元   每月 US$130     USD  Monthly US$130 

- 人民幣 每月 CNY940     CNY  Monthly CNY940 

創興商業理財賬戶服務月費 

Chong Hing Corporate Account Monthly Service Fee 

平均 6 個月公司資產總值 2少於 HK$200,000（或其等值）  

Average 6-month Corporate Total Asset Balance2 below HK$200,000 (or its equivalent) 

- 港元   每月 HK$350     HKD  Monthly HK$350 

- 美元   每月 US$50      USD  Monthly US$50 

- 人民幣 每月 CNY340     CNY  Monthly CNY340 

創興商業賬戶服務月費 

Chong Hing Business Account Monthly Service Fee 

平均 6 個月公司資產總值 2 少於 HK$50,000（或其等值） 

Average 6-month Corporate Total Asset Balance2 below HK$50,000 (or its equivalent) 

- 港元   每月 HK$200     HKD  Monthly HK$200 

- 美元   每月 US$30      USD  Monthly US$30 

- 人民幣 每月 CNY190     CNY  Monthly CNY190 

 
 

 

                                                        
1
 此「商業賬戶服務收費」表由創興銀行有限公司（「本行」）刊發，本行費用及收費未能盡錄當中，如欲查詢其他服務收費，請參閱

本行「銀行服務收費」表。如有任何疑問，請向客戶經理或本行本地分行查詢。商業賬戶服務月費將根據客戶的「公司資產總值」而

釐定。如對本行計算「公司資產總值」方法有任何爭議，本行所採用的計算方法為最終決定。本行保留隨時更改上述收費之權利。This 

list of "Corporate Account Service Charges" issued by Chong Hing Bank Limited (the “Bank”) is not exhaustive on the Bank’s fees and charges. For 

details on other service charges, please refer to the bank's "Banking Service Charges" list. If you have any enquire, please contact your relationship manager 

or the Bank's local branches for the details. The monthly Service Fee for Corporate Account Services will be determined based on the customer's Corporate 

Total Asset Balance. If there is any dispute on the calculation method of Corporate Total Asset Balance, the method used by the Bank is final and 

conclusive. The Bank reserves the right to change the above charges from time to time. 

2 「公司資產總值」（以等值港幣來計算）是指客戶公司的過去平均 6 個月的存款、貸款餘額、投資資產市值等資產總和，客戶可以透

過企業網上銀行或鄰近 貴公司的本行分行查詢 貴公司的「公司資產總值」。Corporate Total Asset Balance (calculated in HK$ equivalent) 

refers to the total sum of the customer's company's average deposit balances, loan balances, and market value of investment assets in the past 6 months. 

Customers can check the Corporate Total Asset Balance through the Corporate Internet Banking platform or by visiting the nearest branch of the Bank.  

「公司資產總值」計算包括但不限於以下產品 The calculation of Corporate Total Asset Balance includes but not limited to the following 

products:  

（1） 存款：儲蓄賬戶及往來賬戶（包括所有貨幣）餘額 Deposits: balances of savings accounts, current accounts (in all currencies) 

（2） 貸款：往來賬戶、押匯賬戶及貸款賬戶已使用授信額 Loans: utilized credit limits of current accounts, bill accounts, and loan 

accounts 

（3） 投資：債券、基金、結構性產品【股票掛鈎投資／外幣掛鈎存款／外幣掛鈎投資】的市值 Value of investment assets: bonds, 

investment funds, structured product【equity linked investments/currency linked deposit/currency linked investment】  

（4） 保險 : 香港人壽人壽保險之保單價值 Policy value of life insurance plan of Hong Kong Life  


